

历年四级考试考点词汇及真题解析(第十六期)CET4考试 PDF
转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/556/2021_2022__E5_8E_86_E

5_B9_B4_E5_9B_9B_E7_c83_556298.htm 1.This book is expected to _____ the best-seller lists. 2.To prevent flooding in winter the water flowing from the dam is constantly _____ by a computer. 我要收藏 3.If you dont _____ the children properly, Mr. Chiver, theyll just run riot. 4.You cannot imagine how _____ I feel with my duties sometimes. 5.Mary became _____ homesick and critical of the United States, so she fled from her homw in west Bloomfield to her hometown in Austria. [A]promote [B]overflowed [C]dominate [D]monitored [E]increasingly [F]supervise [G]overwhelmed [H]conducted

答案：1.选[C]。[题意]这本书有望在畅销书排行榜中名列前茅。2.选[D]。[题意]为了防止冬季发生洪水，计算机随时都在监控大坝的水流量。3.选[F]。[题意]切沃尔先生，如果你不适当地监管孩子，他们就会捣乱。4.选[G]。[题意]有时候你无法想象我会感觉我的职责多么神圣。5.选[E]。[题意]玛丽越来越想家，对美国越来越不满，因此她离开了位于西布卢姆菲尔德的家逃往了奥地利的故乡。

100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请访问
www.100test.com